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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 30. května 2018 v ČRo od 10.30 hod., studio S7, 

regionální studio ČRo Brno, Beethovenova 4, Brno      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo 

Omluveni: Petr Šafařík, Tomáš Kňourek, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

  Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo   

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

9.30 – 10.30  prohlídka regionálního studia ČRo Brno 

 

1. Zahájení  - 10.30 hod 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 16. 5. 2018 

 

3. Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, zadání 10. minitendru 

 

4. Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Informace o plánované optimalizaci pracovních míst v ČRo 

- Výsledky poslechovosti Radioprojekt 1. 10. 2017 – 31. 3. 2018 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

5. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

6. Příprava veřejné schůze 

 

7. Různé 

 

1) Zahájení 10.30 – H. Dohnálková zahájila jednání, omluvila ze zdravotních důvodů T. Kňourka a P. 

Šafaříka, který se dnes účastní jako zástupce Rady ČRo konference RRTV ve Zlíně, program byl schválen. 

Předsedkyně Rady ČRo tlumočila emaily od kolegy P. Šafaříka ohledně vývoje 10. minitendru na analýzy 

pro Radu ČRo a zadávací dokumentace na nový tendr na analýzy, radní si emaily prostudují a budou se 

těmito tématy zabývat na dalším jednání Rady 13. 6. 2018.  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 16. 5. + 25. 4. 2018 – H. Dohnálková – přečetla doplnění 

k zápisu z 16. 5. 2018 od P. Šafaříka, které zaslal včera večer, přítomní radní se shodli na dnešní veřejné 

schůzi hlasovat pro stručnější zápisy tak, jak je původně zaslala předsedkyně Rady. 

 

3) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy, zadání 10. minitendru - H. Dohnálková připomněla zadání 

10. minitendru – přečetla email od nepřítomného kolegy P. Šafaříka a konstatovala, že byl posunut termín 

jednání hodnotící skupiny na 4. 6. 2018 od 16.00 hod., kterého se zúčastní P. Šafařík, M. Dittrich a H. 

Dohnálková a upozornila na ukázkovou analýzu do nového tendru, kterou zaslal P. Šafařík. 

Následovala debata přítomných radních o analýzách, které by mohly být zadány ještě do konce roku,  

J. Vejvoda navrhl u stanice Vltava zaměřit se jen na její publicistickou část, s čímž přítomní radní 

souhlasili.  
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H. Dohnálková upozornila, pokud chce mít Rada analýzu o stanci Vltava do konce roku, je nutné urychlit 

zadání nového tendru, J. Vejvoda navrhl zahrnout do tendru i kratší termíny pro vypracování. Radní se 

shodli, že si ještě prostudují všechny materiály a v jednání budou pokračovat na příštím jednání 13. 6., H. 

Dohnálková zašle email ohledně termínů zadávací dokumentace vedení rozhlasu a požádá o schůzku se 

zástupci analytického oddělení ČRo a s oddělením veřejných zakázek. 

 

4) Příprava veřejné schůze, stížnosti a podněty posluchačů – H. Dohnálková navrhla, aby J. Vejvoda 

dnes na veřejné schůzi stručně okomentoval agendu stížností, kterou převzal; v návaznosti na nové nařízení 

ochrany osobních údajů (GDPR), které vešlo v ČR v platnost 25. 5., navrhla H. Dohnálková, aby do doby, 

než bude mít Rada právní stanovisko a nastavený systém v této věci, nebyla na veřejné schůzi ani na webu 

Rady ČRo zveřejňována jména posluchačů a pisatelů/stěžovatelů, s tímto všichni přítomní radní souhlasili. 

H. Dohnálková navrhla dotázat se vedení rozhlasu, jak má k tomuto nařízení připravenou agendu a poradit 

se zřejmě s vedoucím právního oddělení na postup Rady, která nemá právní subjektivitu. Ideální by bylo 

dostat informace ještě před jednáním ve Volebním výboru PSP ČR, které se bude konat 7. 6. 2018, bude se 

týkat problematiky GDPR a radní jsou na něj rovněž zváni. 

 

5) Setkání s vedením ČRo 11.00, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů, Josef Havel, ředitel 

kanceláře GŘ - 11.00 hod 

- Informace o plánované optimalizaci pracovních míst v ČRo – H. Dohnálková předala slovo 

generálnímu řediteli, R. Zavoral informoval, že by se na dnešním jednání chtěl věnovat hlavně tomuto 

bodu, uvedl důvody připravované optimalizace a předal slovo M. Vojslavskému, který okomentoval 

připravenou prezentaci ohledně financování ČRo a z hlediska dlouhodobých zdrojů a jejich využití. 

Následovala diskuse přítomných radních s generálním ředitelem a M. Vojslavským o redukci pracovních 

míst a podmínkách ukončení pracovních poměrů.  

H. Dohnálková informovala, že materiály k zadávací dokumentaci ohledně nového tendru na analýzy pro 

Radu ČRo zašle souhrnně vedení rozhlasu emailem. 

H. Dohnálková požádala vedení rozhlasu o spolupráci v souvislosti s novým nařízením ohledně ochrany 

osobních údajů (GDPR), Rady ČRo se bude týkat zřejmě zveřejňování stížností na webových stránkách 

Rady a upozornila na jednání ve volebním výboru PS na toto téma 7. 6. 2018, kterého se radní zúčastní. R. 

Zavoral uvedl, že vedení rozhlasu se touto problematikou zabývá již dva roky, má již zpracovanou 

podrobnou agendu a přislíbil schůzku s vedoucím právního oddělení P. Šmelhausem, který se také zúčastní 

jednání ve volebním výboru PS. V. Jandák uvedl, že dokud se pravidla nevyřeší, nebude Rada na svých 

webových stránkách zveřejňovat stížnosti posluchačů jako doposud.  

J. Vejvoda se dotázal, jaký byl původní záměr serveru iRozhlas.cz, R. Zavoral uvedl, že cílem bylo, aby 

příspěvky na tomto serveru odrážely to, co zaznělo v audiu, ale ne vytvářet konkurenční zpravodajský 

server, i grafická podoba by se měla shodovat s ČRo.  

Závěrem H. Dohnálková požádala plánovanou prohlídku zámku v Přerově nad Labem 13. 6. 2018 

přesunout na září tohoto roku. 

- Příprava veřejné schůze – R. Zavoral potvrdil plánovanou prezentaci výsledků poslechovosti 

Radioprojekt, kterou povede J. Baxa a J. Malina, prezentaci k iRozhlas.cz uvede J. Pokorný a R. Kedroň.  

 

 

6) Různé – H. Dohnálková zopakovala, že plánovaná prohlídka zámku v Přerově nad Labem 13. 6. 2018 je 

odložena na září tohoto roku a navrhla termíny jednání Rady do koce roku: 

 

Červenec  st 11.7 13.00 jednání předsednictva 

 25 7.    10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Srpen   st 15. 8.  13.00 jednání předsednictva 

 29. 8.     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 
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Září   st 12. 9.  13.00 jednání předsednictva 

 26. 9     10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Říjen   st 17. 10.  13.00 jednání předsednictva 

 31. 10.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Plzeň 

                

 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 

 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

 

Červen 2018  13. 6.  13.00 jednání předsednictva 

27. 6.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


